

Josep González deixa el càrrec de president de PIMEC i la Junta Directiva de l'entitat aprova la convocatòria d'eleccions

Els comicis per renovar els òrgans de govern seran el pròxim 23 de febrer.

González fa un pas al costat amb la voluntat que els nous òrgans de govern de l'entitat puguin donar resposta als reptes empresarials actuals i estiguin constituïts quan es configuri el nou executiu català resultat de les eleccions al Parlament del 14 de febrer.

Barcelona, 2 de febrer de 2021. PIMEC procedeix a la convocatòria d'eleccions generals per a la renovació dels seus òrgans de govern el pròxim **23 de febrer de 2021**. Així ho ha ratificat la Junta Directiva aquesta tarda, reunida de manera telemàtica, després que el Comitè Executiu de PIMEC ho aprovés el passat dijous, 28 de gener.

Aquesta decisió ve motivada per l'anunci de Josep González de no finalitzar el seu mandat com a president de PIMEC. En paraules de González, “**ha arribat el moment de fer un pas al costat perquè els nous òrgans de govern de l'entitat puguin donar resposta als reptes empresarials actuals marcats pels efectes de la Covid-19, juntament amb el nou executiu català que es configuri després de les eleccions al Parlament del 14 de febrer**”.

Així mateix, ha explicat que es tracta d'una “**decisió voluntària, meditada i convençuda i ja contemplada des del moment en què vaig renovar el darrer mandat**”. En aquest sentit, ha afegit que deixa el càrrec “**satisfet de la feina feta**”, tot destacant fites com la fusió de tres patronals, la constitució d'una fundació social, el fort creixement de l'entitat i la bona evolució econòmica i patrimonial de PIMEC al llarg d'aquests anys, o l'assoliment de la representativitat institucional que mereixen les pimes i els autònoms de Catalunya. “**Han estat uns anys molt satisfactoris com a president i ara és un bon moment per al canvi**”.

Tots els socis de PIMEC estan convocats a votar, d'acord amb el que disposen els Estatuts Socials i el Reglament de règim intern vigent. Les votacions es podran fer de manera presencial a les seus de PIMEC de Barcelona, Girona, Lleida, Tarragona i Manresa, i també per delegació de vot.

Josep González deja el cargo de presidente de PIMEC y la Junta Directiva de la entidad aprueba la convocatoria de elecciones

Los comicios para renovar los órganos de gobierno se llevarán a cabo el próximo 23 de febrero.

González se hace a un lado con la voluntad de que los nuevos órganos de gobierno de la entidad puedan dar respuesta a los retos empresariales actuales y estén constituidos cuando se configure el nuevo ejecutivo catalán resultado de las elecciones al Parlamento del 14 de febrero.

Barcelona, 2 de febrero de 2021. PIMEC procede a la convocatoria de elecciones generales para la renovación de sus órganos de gobierno el próximo **23 de febrero** de 2021. Así lo ha ratificado la Junta Directiva esta tarde, reunida de manera telemática, después de que el Comité Ejecutivo de PIMEC lo aprobara el pasado jueves, 28 de enero.

Esta decisión viene motivada por el anuncio de Josep González de no finalizar su mandato como presidente de PIMEC. En palabras de González, **"ha llegado el momento de hacerse a un lado para que los nuevos órganos de gobierno de la entidad puedan dar respuesta a los retos empresariales actuales marcados por los efectos de la Covid-19, junto con el nuevo ejecutivo catalán que se configure después de las elecciones al Parlamento del 14 de febrero "**.

Asimismo, ha explicado que se trata de una **"decisión voluntaria, meditada y convencida y ya contemplada desde el momento en que renové el último mandato"**. En este sentido, ha añadido que deja el cargo **"satisfecho del trabajo hecho"**, destacando logros como la fusión de tres patronales, la constitución de una fundación social, el fuerte crecimiento de la entidad y la buena evolución económica y patrimonial de PIMEC a lo largo de estos años, o la consecución de la representatividad institucional que merecían las pymes y los autónomos de Catalunya. **"Han sido unos años muy satisfactorios como presidente y ahora es un buen momento para el cambio".**

Todos los socios de PIMEC están convocados a votar, de acuerdo con lo dispuesto en los Estatutos Sociales y el Reglamento de régimen interno vigente. Las votaciones se podrán realizar de manera presencial en las sedes de PIMEC en Barcelona, Girona, Lleida, Tarragona y Manresa, así como por delegación de voto.